
Protokół Nr 15/12 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budżetu 

dnia 23 kwietnia 2012 r. 
odbytego w sali konferencyjnej  siedziby urzędu 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 9 00

Posiedzenie komisji  otworzyła  i  prowadziła  radna Sylwia  Więcek   ,  który powitał  wszystkich 
obecnych na posiedzeniu .
Z uwagi na zgłoszenie  przez przewodniczącego komisji Huberta Lisa spóźnienia na posiedzenie , 
komisja jednogłośnie zdecydowała , iż obrady komisji poprowadzi Sylwia Więcek.
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu  oraz Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz  i  Zastępca Wójta Jerzy Makowski  .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Grabski oraz mieszkaniec  gminy . 
Na podstawie listy obecności prowadząca posiedzenie  komisji stwierdził quorum , przy którym 
komisja mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
Radny nieobecny : 
1.Mateusz Jarosz – nieobecność usprawiedliwiona 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe  dokumenty .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła jednogłośnie  w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 27 kwietnia  2012 r. 
4.Ocena stanu dróg po okresie zimowym, oraz plan budowy i remontów ( wyjazd komisji w teren)
  Opinia komisji na sesję   
5.Sprawy różne 
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 

Ad.1
Jak wyżej. 
Ad.2
Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji  Nr 14/12 z dnia 26 marca 2012 r. został przyjęty 
jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3
Prowadząca posiedzenie Sylwia Więcek odczytała niżej wymienione projekty uchwał, komisja je 
przeanalizowała  ,  wysłuchała  uzasadnień  przedstawionych  przez  wójta,  zastępcę,  a  następnie 
zaopiniowała jak niżej : 
- projekt uchwały Nr XVII/151/12  w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku
Wójt Gminy -przedstawił uzasadnienie i dodatkowo poinformował ,że został złożony tylko jeden 
wniosek i dofinansowanie będzie w pełnej  wysokości na jaką pozwalają przepisy uchwały i będzie 
to kwota 25 tys zł zarezerwowana w budżecie gminy na ten cel .
Komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .   
-  projekt  uchwały Nr  XVII/152/12 w sprawie  zmiany uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej 
Komisja  3  głosami  "za"  pozytywnie  zaopiniowała  w/w  projekt  uchwały  po  uprzednim 
przedstawieniu uzasadnienia przez wójta gminy .
- projekt  uchwały Nr XVII/153/12 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę- 
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komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,  
-projekt uchwały Nr XVII/154/12  w sprawie zmiany uchwały Nr XII/108/11 Rady Gminy Stargard
Szczeciński  z  dnia  2  grudnia  2011  r.  dotyczącej  ustanowienia  pomnika przyrody –  komisja  3 
głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr XVII/155/12 w sprawie  zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją na terenie gminy Stargard 
Szczeciński 
Zastępca  Wójta  wyjaśnił  ,że  ten  projekt  uchwały  aktualizuje  rozbieżności   w  wykonanej 
inwentaryzacji powierzchni eternitowych   i aby gmina mogła złożyć wniosek o dofinansowanie 
musi  być  aktualny  Program usuwania  azbestu  oraz  wyrobów  zawierających  azbest  na  terenie 
Gminy w raz z przeprowadzoną inwentaryzacją miejsc lokalizacji azbestu .
Komisja 3 głosami " za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
-projekt   uchwały  Nr  XVII/156/12  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  zamiany 
nieruchomości  stanowiących drogi dla potrzeb realizacji celów publicznych 
Komisja  3  głosami  "za"  pozytywnie  zaopiniowała  w/w  projekt  uchwały  ,  po  przedstawieniu 
uzasadnieniu przez wójta . 
Ad.4
Sylwia Więcek realizując ten punkt posiedzenia poprosiła członków komisji o uwagi bądź pytania 
do informacji o stanie dróg na terenie gminy po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów  .
Przypomniała ,że komisja w sprawie dróg pojedzie  na teren gminy , aby zapoznać się z ich  stanem 
i wówczas komisja wypracuje opinię  ,która zostanie przedstawiona podczas obrad sesji .
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
Ad.5
Wójt Gminy w sprawach różnych  poinformował ,iż w dniu dzisiejszym do Rady Gminy skierował 
pismo o zajęcie stanowiska w przedmiocie prowadzenia dalszych prac planistycznych związanych 
ze  zmianą  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  w 
obrębach  ewidencyjnych  Grabowo,  Małkocin  i  Klępino  wszczętych  na  podstawie  uchwał  i 
wymienił jakich – odczytał wójt całe pismo .
Wójt dodatkowo  poinformował ,że są znane wyniki konsultacji i to ,że wpłynęło pismo Członków 
Komisji Konsultacyjnej  do Przewodniczącego Rady z wiadomością do Wójta Gminy   w sprawie 
weryfikacji osób wpisanych do stałego rejestru wyborców  , które wzięły udział w konsultacjach , 
ani ja jak również przewodniczący nie posiadamy takich kompetencji- powiedział wójt, bo osoby 
do stałego rejestru wyborców  dopisywane są na podstawie złożonego wniosku.
Wójt powiedział ,że  dlatego zwraca się  do   rady gminy o zajęcie  stanowiska na ten temat i 
zaznaczył,  iż  nie przedstawił  projektu uchwały ,  aby nie działać  pochopnie , ale przedstawiam 
pismo i oczekuję odpowiedzi .
Na obrady komisji przybył spóźniony  przewodniczący komisji Hubert Lis .   
Sylwia Więcek – zabierając głos powiedziała m.in.  ,że członkowie komisji  zostali  zapoznani  z 
pismem , zastanowimy się i wypowiemy swoje stanowisko na sesji.
Na posiedzenie komisji przybył przewodniczący Hubert Lis .
Radny  Władysław  Kuźma  –  poruszył  temat  ,  aby  zaprosić  na  sesję  Dyrektora  Agencji 
Nieruchomości Rolnych , aby porozmawiać i przedstawić swoje uwagi do agencji i tutaj powiedział 
o bałaganie za ogrodzeniem dzierżawcy ,  gdzie znajduje się  słoma i  była podpalana ,  złożony 
eternit,  kamienie .

  Wiceprzewodniczący rady zapytał się kiedy będą sprzedane mieszkania w budynku po byłej szkole 
  w Barzkowicach i kiedy zostaną włączone lampy oświetleniowe .  
Wójt  Gminy wyjaśnił  ,że te mieszkania  ,  które  są  zamieszkałe  to  przed okresem zimowym , 
natomiast na pozostałe musi być zrobiona dokumentacja . 
Radna Sylwia Więcek zapytała o remont świetlicy w Skalinie .
Wójt Gminy – wyjaśnił ,że został już rozstrzygnięty przetarg i wyłoniony wykonawca .
Kolejno wójt odnosząc się do tematu świetlic poinformował ,że na świetlicę w Rogowie został 
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złożony wniosek i jest podpisany  , na Strumiany wniosek a dofinansowanie z LGR Sieja  i  
zrezygnowano  z  kontenera na świetlicę budowaną .
Radna Więcek Sylwia zapytała jaka jest możliwość remontu świetlicy w Koszewie .
Wójt  Gminy – odnosząc się   do planowanych remontów świetlic  powiedział m.in.  o remoncie 
świetlicy w Sownie – wniosek do WIR-u , nie ma zapisanych środków w budżecie na Koszewo  , 
ale chciałbym zrobić projekt  – dopowiedział wójt. Wspomniał również  o remoncie świetlicy w 
Świętem i Warchlinie polegającym na wybudowaniu toalet .
Ad.6
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia , ta część posiedzenia zastała zamknięta przez Radną 
Sylwię Więcek , a komisja udała się na dalszą jej część w teren .

Protokołowała :                                                                        Posiedzeniu Przewodniczyła 
Z. Stoczkowska                                                                        Radna Sylwia Więcek 
Data sporządzenia :                                                                  Data podpisania :
2012.04.23                                                                                2012 . …................
  


